

LEASE OF CHANNELS

LOCATION DE VOIES

Item

**D84 MULTIPLEXING/DEMULTIPLEXING OF
ASYNCHRONOUS SERIAL INTERFACE (ASI)
– REGION 1**

1. General

(a) This service provides the capability to multiplex and demultiplex ASI (Asynchronous Serial Interface) local video transmission channels, for full time use, in a point-to-point configuration. It also encapsulates and de-encapsulates ASI over IP for transmission over a Gigabit Ethernet fiber connection.

2. Definitions

"Local video transmission channel" is a local video facility provided between locations within a 25 mile distance of the two service points or between a service point and the Company's Television Operating Center (TOC).

"Full time Use" is the use of a broadcast quality, video transmission channel on a contracted basis.

"Uni-directional" is a one way signal or service.

An "ASI channel" follows the Digital Video Broadcasting (DVB) - ASI Technical Report (TR) 101 891 standard.

3. Terms and Conditions

(a) This service enables the multiplexing and demultiplexing of ASI uni-directional local video transmission channels.

(b) The total aggregate bandwidth of the ASI channels cannot exceed the bandwidth capability of the Gigabit Ethernet circuit.

(c) The service is provided subject to the availability of suitable facilities.

(d) When it is necessary for the Company to install special equipment or to incur an unusual expense to establish service, the customer shall pay an additional charge, based on the equipment installed and the unusual expense incurred.

Article

**D84. MULTIPLEXAGE/DÉMULTIPLEXAGE DE
L'INTERFACE SÉRIE ASYNCHRONE (ISA) –
RÉGION 1**

1. Généralités

(a) Ce service assure le multiplexage/démultiplexage de voies locales de transmission vidéo d'interface série asynchrone (ISA), pour usage continu, dans une configuration point à point. Il encapsule et déencapsule ISA sur IP afin de permettre la transmission sur une connexion optique Gigabit Ethernet.

2. Définitions

"Voie locale de transmission vidéo" désigne une installation vidéo locale fournie entre des emplacements situés dans un rayon de 25 milles de deux points de desserte ou entre un point de desserte et le Centre de relais des émissions de télévision (CRET) de la Compagnie.

"Usage continu" désigne l'utilisation d'une voie de transmission vidéo de qualité radiodiffusion fournie en vertu d'un contrat.

"Unidirectionnel" qualifie un signal ou service dans une seule direction.

Une "voie ISA" est conforme au standard Digital Video Broadcasting (DVB) – ASI Rapport technique (TR) 101 891.

3. Modalités de service

(a) Ce service assure le multiplexage et demultiplexage de voies de transmission vidéo locales unidirectionnelles ISA.

(b) La bande passante totale des chaînes ISA ne peut dépasser la capacité de bande passante d'un circuit Gigabit Ethernet.

(c) Le service est offert sous réserve de la disponibilité des installations appropriées.

(d) Si la Compagnie doit installer un équipement spécial ou engager des dépenses inhabituelles pour établir le service, l'abonné doit acquitter les frais supplémentaires calculés en fonction de l'équipement installé ou des dépenses inhabituelles engagées.

LEASE OF CHANNELS

Item

**D84 MULTIPLEXING/DEMULPLEXING OF
ASYNCHRONOUS SERIAL INTERFACE (ASI)
– REGION 1 - continued**

3. Terms and Conditions - continued

(e) This service includes the local transport facility and is provided in the following configurations:

- from service point to the Television Operations Center (TOC) or local Central Office for circuit monitoring; or
- from a service point to a service point.

(f) Subject to the Terms of Service, the Company does not guarantee uninterrupted working of its service and/or equipment. The Company shall not be financially liable to any customer, user or other person for damages resulting from mistakes, omissions, interruptions, delays, errors in transmission, defects in transmission, failures or defects in equipment, or from any other cause unless, stipulated otherwise in the Company's Tariffs.

(g) The service is available on a monthly basis for a contract term of 5 years.

(h) A termination charge of one-half of the charges remaining for the unexpired portion of the contract is payable to the Company in a single payment at the time of termination of the contract.

(i) Subject to the mutual agreement of the Company and the customer, this arrangement may be extended for an additional term in the final year of the initial contract term. The customer may select an extension term between one and 60 months.

(j) Termination charges will be waived if, during an extension term, the customer migrates their video transmission channels to another Company-provided video broadcast channel service which is subject to a contract term of greater than one month.

LOCATION DE VOIES

Article

**D84. MULTIPLEXAGE/DÉMULPLEXAGE DE
L'INTERFACE SÉRIE ASYNCHRONE (ISA) –
RÉGION 1 - suite**

3. Modalités de service - suite

(e) Ce service inclut l'installation locale de transport et est fourni selon les configurations suivantes:

- entre un point de desserte et le Centre de relais des émissions de télévision (CRET) ou le central de desserte pour la surveillance des circuits, ou
- entre deux points de desserte.

(f) Conformément aux modalités, la Compagnie ne peut garantir un service ou un équipement sans interruption. La Compagnie ne peut être tenue financièrement responsable envers tout abonné, utilisateur ou autre partie des dommages résultant des erreurs, omissions, interruptions, délais, défauts de transmission, défaillances ou défauts d'équipement ou de toute autre cause, sauf d'indication contraire dans les tarifs de la Compagnie.

(g) Le service est offert sur une base mensuelle en vertu d'un contrat de 5 ans.

(h) L'abonné doit payer la Compagnie, sous forme de versement unique, des frais de résiliation correspondant à la moitié des frais restant à payer pour la partie non écoulée du contrat, dès la résiliation du contrat.

(i) Sous réserve du consentement mutuel de la Compagnie et du client, cet arrangement peut être prolongé pour une période supplémentaire, dans la dernière année du contrat initial. Le client peut choisir une période de prolongation comprise entre un et 60 mois.

Les frais de résiliation seront annulés si, pendant une période de prolongation, le client transfère ses voies de transmission vidéo à un autre service de diffusion vidéo fourni par la Compagnie en vertu d'un contrat de plus d'un mois.

LEASE OF CHANNELS

LOCATION DE VOIES

Item
D84 MULTIPLEXING/DEMULPLEXING OF ASYNCHRONOUS SERIAL INTERFACE (ASI) – REGION 1 - continued

Article
D84. MULTIPLEXAGE/DÉMULPLEXAGE DE L'INTERFACE SÉRIE ASYNCHRONE (ISA) – RÉGION 1 - suite

4. Rates and Charges

4. Tarifs et frais

(a) Multiplexing/Demultiplexing of ASI video channel service.

(a) Multiplexage/démultiplexage de voies locales de transmission vidéo d'interface série asynchrone (ISA).

(1) The following monthly charge and service charge apply to the multiplexing/demultiplexing of ASI uni-directional video transmission channels on Gigabit Ethernet circuits and include a secondary fibre route from the service point to the TOC.

(1) Les tarifs mensuels et les frais de service suivants s'appliquent au multiplexage et démultiplexage de voies de transmission vidéo ISA unidirectionnelles sur des circuits Gigabit Ethernet et incluent une route secondaire de fibre du point de service au CRET.

Monthly Charge / Tarifs mensuels		Service Charge/ Frais de service
\$ 17,750.00	R	\$ 10,000.00 (Note 1) 2,500.00 (Note 2)

Note 1: This service charge is only applicable to the primary fiber route.

Note 1: Le frais de service est applicable seulement sur la route principale de fibre.

Note 2: This service charge is only applicable to additional circuits provided subsequent to the initial primary fiber route.

Note 2: Le frais de service est applicable seulement sur les circuits additionnels ultérieurs à l'approvisionnement initial de la route principale de fibre.

(b) A service charge of \$800.00 per order applies to change the configuration of the ASI channels.

(b) Un frais de service de \$800.00 s'applique par commande pour modifier la configuration des chaînes ISA.